

8天6夜

上海/金坛 - 盐湖城/无锡/苏州/乌镇/杭州



Tour Code: CEF-2



★ 风味餐:

- 上海小笼包
- 苏州舌尖上中国枫镇大肉面
- 无锡酱排骨
- 杭州东坡肉+叫化鸡
- 乌镇农家风味



精简行程:

第一天 抵达上海 (机上用餐)

- 入住酒店

酒店: 上海浦津国际酒店或同级

第二天 上海/苏州 (早/午/晚餐)

- 沧浪亭
- 寒山寺
- 古城墙遗址
- 阳澄湖奕欧来小镇

酒店: 苏州吴宫泛太平洋酒店或同级

第三天 苏州/无锡 (早/午餐/)

- 灵山大佛
- 梵宫
- 九龙灌浴
- 万达广场

酒店: 无锡瑞港国际新楼或同级

第四天 无锡/金坛 (早/午/)

- 东方盐湖城 (全天畅游)

酒店: 东方盐湖城山居主题酒店或同级
(**注明: 如遇周末入住余坤开元酒店)

第五天 金坛/杭州 (早/午/晚)

- 船游西湖
- 长桥公园

酒店: 杭州石塘瑞莱克斯酒店或同级

第六天 杭州/乌镇/上海 (早/午/)

- 乌镇东栅景区
- 城隍庙
- 南京路
- 外滩

酒店: 中茂世纪智选假日酒店或同级

第七天 上海 (早/午/晚)

- 东方明珠二球
- 上海城市历史发展陈列馆
- 世博会中国馆
- 淘宝科技城

第八天 上海-回程 (机上用餐)

购物店:

- 无锡珍珠+紫砂壶
- 苏州丝绸
- 杭州梅家坞茶叶
- 上海珠宝
- 养生堂 (保证不足浴)

行程次序, 以当地旅社安排为准。

观光景点:



东栅景区



灵山大佛



东方盐湖城

苏州

- 沧浪亭 - 2000年被列入世界文化遗产名录, 沧浪亭与狮子林、拙政园、留园一齐列为苏州宋、元、明、清四大园林, 园内除沧浪亭本身外还有印心石屋、明道堂、看山楼等建筑和景观。
- 寒山寺 - 建于公元502年的梁天监年间。寺中的主要景点有大雄宝殿, 藏经楼, 钟楼, 碑文《枫桥夜泊》, 枫江第一楼。

无锡

- 灵山大佛 - 坐落于无锡马山秦履峰南侧的小灵山区, 该处原为唐宋名刹祥符寺之旧址, 为保佑古迹, 弘扬文化, 落实宗教政策, 由修复祥符禅寺建造大佛立像筹建委筹划, 在恢复祥符寺的同时, 兴建八十八米高的露天青铜释迦牟尼佛立像。
- 梵宫 - 灵山梵宫的建筑形式突破传统, 以石材等坚固耐久材料为主, 大量运用高大的廊柱、大跨度的梁柱、高耸的穹顶、超大面积的厅堂等, 既体现佛教的博大精深与崇高, 又将传统文化元素与鲜明时代特征相融合。造价约26亿。
- 九龙灌浴 - 这里是灵山胜境的一大景观, 随着音乐的伴奏、莲花开合、太子佛从中徐徐升起, 在九龙喷水形成的水幕中自转一圈

金坛

- 东方盐湖城 - 被誉为中国旅游4.0代表作。一期占地1000, 总投资100亿, 是一座江南神奇的文化主题山镇, 传承中国大道文化精髓, 融合“山, 水, 茶, 盐, 药, 泉”六大自然资源及道文化, 金坛地缘文化, 彰显道法自然天人合一的山水情怀。

杭州

- 西湖风景区 (含游船) - 2011年6月24日“中国杭州西湖文化景观”正式被列入《世界遗产名录》, 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外, 是中国著名的旅游胜地, 也被誉为人间天堂。

乌镇

- 东栅景区 - 穿梭于沉淀时光岁月的古宅里, 漫步青石板老街上, 参观草木本色染坊--昭明书院--乌镇大戏院等, 活在小桥、流水、人家的意境里。

上海

- 城隍庙 - 逐渐发展成为上海年代最为久远的商业区域, 各种小吃餐厅, 古玩商铺和小商品市场, 有绿波浪, 宁波汤团店, 松月楼等著名食府, 尤以“南翔馒头店”的小笼包, 及梨膏糖, 五香豆等食品最为名。
- 东方明珠二球 - 是上海的标志性文化景观之一, 位于浦东新区陆家嘴, 于外滩隔黄浦江相望。塔高约468米。东方明珠自落成以后便成为上海天际线的组成部分之一, 是上海的地标性建筑, 同时也是中国国家5A级旅游景区。
- 上海城市历史发展陈列馆 - 是反映上海近代历史变迁的形象陈列, 展示面积达一万平方米。整个陈列馆由“华亭溯源”、“城厢风貌”、“开埠掠影”、“十里洋场”、“海上追踪”, “建筑博览”、“车马春秋”七个部分构成。

自费项目: 杭州宋城千古情(贵宾席)+东方盐湖城山水情或嘻哈秀+上海船游黄浦江夜游+无锡清明桥水弄堂+苏州金鸡湖夜景 【RMB400/人】

出发日期:

航班行程:

	团费	机场税及燃油附加费	小费	旅行社代收费	签证	旅行保险	总数
成人							
小孩							

Travel Agent:

8D6N

SHANGHAI/ JINTAN-SALT LAKE CITY/ WUXI/SUZHO/WUZHEN/HANGZHOU



Tour Code: CEF-2



★ **Special Cuisine :** ● Shanghai Xiao Long Bao ● Wuxi Spare Ribs
● Wuzhen Village Cuisine
● Suzhou Fengzhen Pork Noodles
● Hangzhou Dongpo Pork+Beggar Chicken



Schedule:

D1 ARRIVAL SHANGHAI (MOB)

● Check In Hotel
Hotel: Shanghai PuJin International Hotel or similar

D2 SHANGHAI / SUZHOU (B/L/D)

● Pavillion of Surging Waves
● Han Shan Temple
● Xiangmen Ancient City Wall
● YiOuLai Outlet
Hotel: SuZhou Pan Pacific Hotel or similar

D3 SUZHOU/WUXI (B/L/A)

● LingShan Grand Buddha
● Vatican Palace
● Kowloon Bathing
● Wanda Shopping Mall
Hotel: Wuxi Regan International Hotel or similar class

D4 WUXI / JINTAN (B/L/A)

● Salt Lake City (Whole Day Tour)
Hotel: Salt Lake City Theme Hotel or similar class
(*If Weekend Stay YuKun New Century Hotel)

D5 JINTAN / HANGZHOU (B/L/D)

● Boat Ride West Lake
● ChangQiao Park
Hotel: Hangzhou Relax Hotel or similar class

D6 HANGZHOU/WUZHEN/SHANGHAI (B/L/-)

● East Gate Scenic Area
● Cheng Huang Temple
● Commercial District
● Nanjing Street
● Shanghai Bund
Hotel: Holiday Inn Express Jiading Industry Park Hotel or similar class

D7 SHANGHAI (B/L/D)

● Oriental Pearl Tower
● Shanghai Municipal History Museum
● China Pavilion at EXPO 2010
● Asia Pacific Plaza

D8 SHANGHAI-DEPARTURE (MOB)

***Shopping Stop* :**
●Wuxi Pearl Factory + Purple Clay Pot Museum
●Suzhou Silk Factory+ Hangzhou Tea Farm
●Traditional Health Shop (without foot massage)
●Shanghai Jewelry

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

Tourist Attractions:



East Gate



Linshan Grand Buddha



Salt Lake City

SUZHO

- **Pavillion of Surging Waves** - 2000 was included in the world cultural heritage list, Canglang Pavilion and the Lion Grove, Humble Administrator's Garden, left garden together as Suzhou Song, Yuan, Ming and Qing four gardens, the park in addition to Canglang Pavilion Itself Stone house, Ming Road, see Hill House and other buildings and landscape.
- **Han Shan Temple** - Is not only a charming historic temple, but a place of deep cultural resonance for people in China.

WUXI

- **Linshan Grand Buddha** - At its backdrop, the statue raises 88meters to become the highest bronze Sakyamuni standing Buddha outdoor. It was built in the end of 1996; it is the one of the largest Buddha statues in China.
- **Vatican Palace** - Lingshan Vatican building in the form of a breakthrough to the traditional stone to the strong and durable materials, the extensive use of tall pillars, large span beams, towering dome, large area of the hall, not only embodies the profound Buddhist Noble, but also the traditional cultural elements and distinctive characteristics of the era of integration. Cost about 2.6 billion.
- **Kowloon Bathing** - here is the Lingshan Shengjing a big landscape, with the accompaniment of music, lotus opening and closing, Prince Edward Buddha slowly rising from the water spray in the formation of water in Kowloon circle.

JINTAN

- **Salt Lake City** - Known as China Tourism 4.0 masterpiece, an area of 1,000 acres, a total investment of 10 billion, is a Jiangnan magical road culture theme town, heritage of China Avenue culture essence, integration "mountain, water, tea, salt, medicine, spring "Six natural resources and Tao culture, Jintan geopolitical culture, highlight the law of nature, harmony between heaven and earth feelings.

WUZHEN

- **East Gate Scenic Area** - Here's residential home building housing along the riverside, along the street kept a large number of Ming and Qing architecture, combined with river stone bridge, reflects the small bridge, flowing water, old house in the southern town charm.

HANGZHOU

- **West Lake Scenic Area** - June 24, 2011 "China Hangzhou West Lake Cultural Landscape" was officially included in the "World Heritage List", the beautiful lakes and mountains and many famous monuments famous, is China's famous tourist destination, also Known as paradise on earth.

SHANGHAI

- **Cheng Huang Temple Commercial District** - Gradually developed into Shanghai's most ancient commercial area variety of snack restaurant, antique shops, commodity market, Ningbo dumpling shop and another famous restaurant. Especially dumplings, gao candy and other food spiced dry bean most famous.
- **Oriental Pearl Tower** - Is one of the iconic cultural landscape in Shanghai, located in Pudong New area Lujiazui. Tower Height of about 468 meter. Is Shanghai's landmark building, but also China's national 5A-class tourist attractions.
- **Shanghai Municipal History Museum** - Is to reflect the modern history of Shanghai's image display, display area of 10,000 square meters. The whole exhibition hall by the "Huating traceability," Chengxiang style " open port glimpse " ten foreign market " sea tracking " architectural exhibition " car horse spring "seven parts.

Optional Tour: Hangzhou Song Dynasty Show (VIP Seat) +Salt Lake City Show +Huangpu River Cruise + Wuxi QingMing Bridge Street +Suzhou JinJi Lake Night View (RMB 400/PAX)

Departure Date:	Flight :						
	Tour Fare	Airport Tax & Fuel Surcharge	Tipping	ACF	Visa	Travel Insurance	Total
Adult							
Child							

Travel Agent: _____